
Van: Overdedijk Zangkoor <overdedijk@gmail.com>
Datum: 6 maart 2023 om 16:48:06 CET
Aan: griffie@womerland.nl, rens.conijn@over-gemeenten.nl, elly.fens@over-gemeenten.nl
Kopie: nicoreus@ziggo.nl, Maarten Klaassen <maartenjklaassen@gmail.com>, Annelies Klaase 
<Annelies.klaase@gmail.com>
Onderwerp: petitie t.b.v. behoud clubgebouw Nova Zembla

Aan de gemeenteraad van Wormerland,

Koor over de Dijk is een enthousiast dameskoor uit onze gemeente dat wekelijks repeteert in het 
clubgebouw van de ijsvereniging Nova Zembla. Na wat omzwervingen van repetitie-locatie prijzen wij 
ons gelukkig weer een plek te hebben gevonden. Dit viel namelijk niet mee en hierover is destijds 
ook contact geweest met dhr. Conijn. Het koor kent zijn geschiedenis in Oostknollendam, echter na 
rijp beraad en instemming/vraag van de leden zijn wij in Wormer beland. Aanvankelijk vonden wij bij 
het Wapen van Wormer een tweede thuis, echter in Corona tijd liep ineens alles anders, het koor 
moest uitwijken naar een locatie zonder horeca bestemming en met veel ruimte en ventilatie, het 
Wapen werd verkocht aan een ondernemer die de belangen van de verenigingen, er waren namelijk 
meerdere verenigingen die gebruik maakten van het fijne zaaltje, geen prioriteit geeft. Ons koor 
heeft ruim een jaar, met de bekende Corona-onderbrekingen, gebruik mogen maken van de kerk van 
Jisp tegen een schappelijke prijs. Het koor is in Coronatijd, zoals zoveel verenigingen, een flink aantal 
leden kwijtgeraakt waardoor er geen financiële buffer meer is. En er bleef de wens weer meer 
centraal in Wormer te repeteren. Dit hebben wij dus gevonden bij Nova Zembla. Dit is een zeer 
praktische en veelzijdige ruimte, warm, prima stoelen, goede verlichting en de mogelijkheid van 
koffie en thee zetten. Ik kan u vertellen dat dergelijke ruimtes schaars zijn, het is naar ons idee 
belangrijk dat de gemeente zich dat realiseert! Er is geen ruimte die een dorpshuisfunctie heeft zoals 
de dorpshuizen in de kleine kernen kenmerkt. Scwo vervangt deze functie ook niet, de huur die zij 
vragen is voor Koor over de Dijk te hoog, bovendien zijn het iedere keer kortdurende 
huurovereenkomsten  omdat er rekening dient worden te gehouden met bijvoorbeeld een cursus 
Indisch koken of de Yoga groep. Ook de scholen, waar andere koren gebruik van maakten en waar 
ons koor zich op oriënteerde, zijn niet langer beschikbaar omdat zij hun grote gemeenschappelijke 
ruimtes nu inrichten tot werk-leerpleinen.

Wij kunnen niet anders zeggen dat we in Nova Zembla een bondgenoot hebben gevonden in het 
verenigingsgevoel. Het contact verloopt zeer makkelijk en prettig, Nova Zembla geeft ons alle 
vertrouwen in het gebruik van hun ruimte. Er is voldoende parkeerruimte voor auto's en fietsen. De 
ruimte is zeer netjes, het is echt te waarderen wat deze mensen met elkaar tot stand hebben 
gebracht en onderhouden. Er is slechts een nadeel voor het koor, als er geschaatst kan worden, 
zullen wij uit moeten wijken. Voor deze afspraak wijken wij graag, de voorzitter van het koor in het 
bijzonder. 

Met dit bericht maken wij ons als koor hard voor het voortbestaan van het multifunctionele 
clubgebouw van Nova Zembla, wij steken bij deze al hun vrijwilligers een hart onder de riem. Wij 
willen dat het gebouw, de vereniging blijft voortbestaan in de huidige hoedanigheid. Koor over de 
Dijk heeft geen vertrouwen in toezeggingen die gedaan worden over nieuwe clubgebouwen die 
hoogstwaarschijnlijk gedeeld moeten worden met de nieuwe tennisvereniging en zou bovendien het 
slopen van dit verenigingsgebouw zien als een kapitaalvernietiging. 

Namens Koor over de Dijk hoop ik dat ons standpunt duidelijk is, Nova Zembla moet blijven bestaan 
met hun huidige voorziening. 
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Namens Koor over de Dijk wil ik ook de gemeente attenderen op het belang van het voortbestaan 
van de kleine verenigingen (met en zonder eigen clubgebouw) waar vrijwilligers hun ziel en zaligheid 
in steken. Ik neem aan dat dit geen toelichting behoeft. 

Hartelijke groet namens Koor over de Dijk,
Annelies Klaase.
Voorzitter. 


